
TISKOVÁ ZPRÁVA
Město Harrachov

V Harrachově, 26. listopadu 2020

Město Harrachov získalo do svého rozpočtu celkem 2,5 mil Kč od soukromých dárců. Program 
dobrovolných příspěvků na rozvoj sportu a činnost mládeže funguje od letošního května. Dárci 
pocházejí z řad developerů a harrachovských podnikatelů. Sportovní kluby si budou o příspěvky
žádat u sportovní komise města. 

„Oslovili jsme harrachovské podnikatele a firmy, které tu provádějí výstavbu apartmánových domů 
s tím, jestli nechtějí podpořit harrachovskou mládež. Každý z oslovených nám řekl ano již při první 
schůzce,“ popisuje úspěšnost vyjednávání místostarosta Tomáš Vašíček. Město tak buduje vztahy 
nejen s harrachovskými obyvateli, ale i se subjekty, které v Harrachově podnikají a jsou tedy jeho 
součástí.

V letošním roce přispěl největší částkou Martin Vodrážka, a to 1,5 mil Kč. Z této částky město 
pořídí novou rolbu na úpravu běžeckých tratí. Současnou rolbu odkoupí Rokytnice nad Jizerou. 
Dalším významným sponzorem je Aleš Adamec, který poskytnul 530 tis Kč / pět let. „Příspěvky 
podnikatelů by tak měly nahradit příjmy z hazardu, které Harrachov dostával od kasina na Celnici 
do roku 2018,“ doplňuje Vašíček. 

V příštím roce budou moci harrachovské sportovní kluby žádat o XY tis Kč, které pochází celkem 
od N dárců. Projekty budou kluby podávat na sportovní komisi města Harrachov do konce ledna 
2020. „Komise rozhodne o rozdělení daru a jeho výši podle kvality a smysluplnosti projektu,“ 
vyvětluje předseda sportovní komise Harrachova Radek Čermák. 


